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Geacht College en Leden van de Raad. 

Tot mijn verbazing las ik in Da’s Mooi dat u besloten heeft om de grijze minicontainers per 1 januari 

2019 eens in de acht weken te laten legen i.p.v. eens in de vier weken wat tot op heden gedaan 

wordt. 

Waarschijnlijk is dit plan bedacht achter het bureau en niet aan de praktijk getoetst. Ik rijd regelmatig 

op maandagen per fiets door het dorp en zie dan dat er veel grijze containers met de deksel een 

beetje open aan de straat staan. Wanneer deze containers eens in de acht weken geleegd worden 

komen veel bewoners in moeilijkheden. 

Ook zijn er jonge gezinnen met kleine kinderen die nog wegwerpluiers gebruiken en mensen in ons 

dorp die veelvuldig incontinentiemateriaal gebruiken. Moet u zich eens voorstellen als deze 

materialen bij de zomerdag in een overvolle container staan. Het is niet alleen de geur maar het 

wordt ook een broeinest voor bacterien en ongedierte. 

Wij hebben in verschillende gemeentes in dit land gewoond en ervaren dat wanneer het huisvuil 

regelmatig en in korte tussen pozen wordt opgehaald dat er dan weinig zwerfvuil te vinden is.  

Ik heb ook al stemmen gehoord binnen ons dorp van: we hebben drie containers en daar moet je een 

beetje creatief mee omgaan. 

Volgens mij is dat niet de bedoeling van gescheiden afval ophalen. 

Ik hoop dat u bovenstaande argumenten nog eens wil bekijken. U kunt te allen tijde nog op uw 

besluit terugkomen. (beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald) 

Gaarne zal ik een reactie ontvangen van B&W en van de Fracties. 

Met vriendelijke groeten. 


